
K mým stanoviskům: 
Zasadím se o zlepšení komunikace mezi učiteli a studenty, především 
požadavkem větší 
aktivity učitelů v diskusních fórech, o přesné a včasné vyplňování 
předmětových sylabů, 
dostatečné zveřejňování učebních materiálů v elektronické podobě, jasné, 
včasné a přehledné 
formulování požadavků na studenty, zkušebních otázek a způsobů plnění 
studijních povinností. 
 
Jsem si vědom, že nepříjemným a bohužel stále opomíjeným problémem naší 
fakulty je mnohdy 
opravdu tristní přístup k vypisování zkušebních termínů, jež jsou - v 
rozporu se Studijním a 
zkušebním řádem - až příliš často zadávány na poslední chvíli a v důsledku 
toho též mnohdy 
krajně nevhodně. Stejným - pro nás studenty pochopitelně často velmi 
nelibým - nedostatkem 
jsou neomluvitelná zdržení v zanášení hodnocení do Informačního systému, na 
což je třeba 
učitele důrazně upozornit. 
 
Je třeba dbát i na rozvrh, který často nerespektuje nejzákladnější potřeby, 
tzn. často se v 
něm nenajde ani čas na oběd, respektive je nám tento čas velkoryse vyhrazen, 
ovšem tak, 
abychom se v době přestávky na oběd stihli pouze přesunout z jednoho konce 
Brna na druhý, 
ale předpokládám, že tento nedostatek se vyřeší postupným přestěhováním PřF 
do nového 
kampusu. 
 
Společně se studenty lékařské fakulty bychom velmi uvítali vhodnější spoje 
městské hromadné 
dopravy do pracoviště v Bohunicích, čehož lze dosáhnout pouze jasně 
formulovaným požadavkem 
univerzitních špiček na dopravní podnik města Brna, které na to musí 
upozornit právě naše 
fakulta. Kromě toho je třeba řešit i problematiku individuální dopravy do 
školy, kde se 



nabízí především problém nedostatku stojanů a plochy pro bezpečné umísťování 
jízdních kol. 
 
Rozhodně si myslím, že bychom si v areálu fakulty zasloužili i trochu 
prostoru a prostředků 
pro relaxaci, odpočinek a sportovní vyžití (na první pohled se nabízí 
umístění stolů pro 
stolní tenis), i celkovou péči o dostatečnou kulturu prostředí, v němž 
trávíme tolik času. 
 
Vedle nastíněných problémů, s kterými bych velmi rád pohnul, se nebráním ani 
jakýmkoliv 
dalším námětům ze strany studentstva, které vždy rád vyslechnu a s ohledem 
na jejich 
realizovatelnost a prospěch pro co největší část nás studentů se i pokusím 
prosadit. 
Zároveň jsem pro podporu vědeckých programů studentů a zaměstnanců naší 
fakulty. 
 
 
 
Dále čestně prohlašuji že nejsem členem ani příslušníkem akademické obce 
jiné fakulty nebo vysoké školy, členem ve statutárních a dozorčích 
orgánech korporací a nadací a nemám pracovní poměr k žádnému zaměstnavateli. 
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